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Irásbeli kérdé s
Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan támogatja a Kormány a szűréseken való részvételt?” címmel a Házszabály 91 .§-a
alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr . Horváth Ágnes Miniszter Asszonyhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Asszony !

Magyarország lakosságának egészségi állapota sajnos hosszú ideje sok problémát okoz. A
megbetegedések jellegét vizsgálva szembeötl ő , hogy olyan betegségcsoportok jelentik a
legnagyobb problémát, amelyek rendszeres szűrővizsgálatokkal megelőzhetők lennének .
Sajnos ezen megelőző szűrések igénybevétele hazánkban még korántsem olyan elterjedt, mint
más uniós államokban . Sok esetben már akár egy-egy vérkép rendszeres elkészítése is soka t
segíthetne, ám ma a beutaló megírásának is anyagi vonzatai vannak. Úgy gondolom, az
egészségmegőrzés kultúrájának terjedését mára anyagi gátak is nehezítik, egyre töb b
egészségügyi intézmény kerül „távolabb” a korábbi, megszokott helyétől és a dráguló
tömegközlekedés sem serkenti ezek felkeresését .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Mely szűrővizsgálatok esetében nem kell ma vizitdíjat fizetni ?

Tervezi-e a Kormány az átalakuló egészségügyi rendszerben az intézménye k
megközelítéséhez köthető , egyre növekvő költségek csökkentését?

Nem tartja-e indokoltnak, hogy bizonyos számú vérképet anyagi teher nélkül lehesse n
elkészíttetni?

Tisztelettel várom válaszát.

Budapest, 2007 . október 4 .

Erdős Norbert
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